
Protokół nr 17.16
z posiedzenia Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się

w dniu 17 marca 2016 roku w godzinach 1345– 1525

W  posiedzeniu,  któremu  przewodniczył  Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc,  udział
wzięli członkowie Komisji  w/g załączonej listy obecności;  na  15 członków  Komisji  w
posiedzeniu  uczestniczyło  12.  Radni  nieobecni:  Piotr  Karpienia,  Krzysztof  Wiloch
i Bogusław Wisowaty.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
• Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
• Sekretarz Mazurskiego Klubu Sportowego Ełk – Artur Iwanowicz,
• Dyrektor Ełckiego Centrum Kultury – Aneta Werla,
• Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Konrad Siemienkiewicz,
• Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej – Iwona Adeszko,
• Dyrektor Muzeum Historycznego – Kazimierz Bogusz,
• Pracownik Wydział Strategii i Rozwoju – Magdalena Klimowicz,
• Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej – Irena Katarzyna Podlecka,
• Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds organizacji pozarządowych – Maciej Juchniewicz,
• Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Piotr Gałuszka,
• Naczelnik Wydziału Edukacji –  Stanisław Zalewski,
• radca prawny Urzędu Miasta – Zofia Pietkiewicz.

Pkt.1 Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący  Komisji  po  stwierdzeniu  quorum  pozwalającego  na  podejmowanie

prawomocnych  decyzji  o  godzinie  13.45  otworzył  posiedzenie  Komisji  witając  członków
Komisji oraz gości.
Następnie zapytał o uwagi do przekazanego wcześniej porządku posiedzenia. 
Komisja  nie  wniosła  uwag  i w  obecności  12  radnych;  jednogłośnie,  poprzez  aklamację
przyjęła porządek posiedzenia:
Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

3. Prezentacja działalności Mazurskiego Klubu Sportowego Ełk.

4. Kalendarz imprez i przedsięwzięć kulturalnych, rekreacyjnych  i turystycznych na 2016 rok
(informacja na piśmie). 

5. Opinia Komisji do projektów uchwał:

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2016-2027,
2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2016,  

3) innych  z  porządku  sesji  Rady  Miasta  zaplanowanej  na  dzień  22  marca  2016  r.
i dotyczących prac Komisji.

6. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2015 rok.
7. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Pkt 2 Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
Przewodniczący Komisji Andrzej Koc poinformował radnych, że protokół był do wglądu

w Biurze Rady Miasta; czy są uwagi?
Nie zgłoszono uwag i  Komisja jednogłośnie, poprzez aklamację przyjęła protokół Nr 16.16
z dnia 18 lutego 2016 roku z poprzedniego posiedzenia Komisji.  



Pkt  3 Prezentacja działalności Mazurskiego Klubu Sportowego Ełk.
Sekretarz Mazurskiego Klubu Sportowego Ełk  Artur Iwanowicz powiedział na wstępie, że

Mazurski Klub Sportowy Ełk” to kontynuacja piłkarskiej  działalności klubów MKS Mazur
i Płomień .

W oparciu  o  bogatą  historię  i  tradycję  obu  klubów chcemy skonsolidować  piłkarskie
środowisko w naszym mieście co przyczyni  się do podniesienia  poziomu piłki nożnej nie
tylko w Ełku ale i w regionie. 

Naszym głównym celem jest stworzenie silnej i rozpoznawalnej marki w regionie, a także
skupienie wokół klubu silnej grupy wsparcia w postaci samorządu, przedsiębiorstw oraz osób
prywatnych, którym leży na sercu długofalowy program rozwoju piłki nożnej w Ełku.   
Mazurski Klub Sportowy Ełk” to nowatorski  projekt  w regionie,  bazujący na długoletniej
tradycji i bogatej historii w połączeniu z nowoczesną formułą zarządzania, z wykorzystaniem
marketingu  sportowego  oraz  nowych  technologii  w  komunikacji z  otoczeniem,  w  celu
osiągnięcia  zamierzonego  sukcesu  sportowego. Naszym  głównym  celem  jest  stworzenie
silnej  i  rozpoznawalnej  marki  w  regionie, a  także  skupienie  wokół  klubu  silnej  grupy
wsparcia w postaci samorządu, przedsiębiorstw oraz osób prywatnych, którym leży na sercu
długofalowy program rozwoju piłki nożnej w Ełku.

Dzięki  dobrej  organizacji  pracy  i  rozsądnej  polityce  finansowej  stwarzamy  coraz
lepsze warunki do uprawiania piłki nożnej w Ełku. 

Akademia  Piłkarska  „MKS Ełk”  zrzesza  obecnie  osiem  drużyn  młodzieżowych,
począwszy od rocznika 1999 skończywszy na roczniku 2006. Kadra szkoleniowa składa się
z trenerów mających bogate doświadczenie, które zdobyli prowadząc w przeszłości drużyny
młodzieżowe i seniorskie jak również poprzez grę zawodowo w piłkę nożną.

Jeśli  chodzi  o  środki  finansowe;  otrzymujemy  od  miasta  granty,  stypendia  dla
zawodników, jest też Sportowa Marka Miasta. Pewne środki pozyskujemy od sponsorów.
Wywiązała się dyskusja.

Radny Tomasz Przekop – jak układa się współpraca ze Szkołą Sportową?
Sekretarz  Mazurskiego  Klubu  Sportowego  Ełk   Artur  Iwanowicz  powiedział,  że

w większym stopniu ta współpraca dotyczy klubu RONA 03. U nas zdarzają się dzieci, które
uczą się w Szkole Sportowej. My szkolimy młodzież we własnym zakresie, zwłaszcza chodzi
o młodzież w wieku 17-18 lat, która automatycznie przechodzi do ligi centralnej juniorskiej
a  później  seniorskiej.  Jeśli  chodzi  o  współpracę  z  klubem  RONA  03  spotykamy  się
i rozmawiamy.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański-  centralna  liga  juniorów  to  w  większości
wychowankowie klubu Rona 03. Natomiast  obszar  seniorski  powinien być zarezerwowany
wyłącznie dla MKS Ełk.

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  przypomniał  wcześniej  zgłaszaną  kwestię  transferu
zawodników  i  zabezpieczenia  interesów  miasta.  Można  by  spróbować  przygotować  taki
trójstronny projekt umowy, który by zabezpieczał interesy miasta w transferze zawodników.

Radny Tomasz Przekop – jakie są najbliższe plany na przyszłość MKZ Ełk?
Sekretarz Mazurskiego Klubu Sportowego Ełk  Artur Iwanowicz - obecnie budujemy silny

zespół złożony z mieszanki doświadczenia i młodości, wierzymy że te optymalne rozwiązanie
przyczyni  się podniesienia  poziomu sportowego,  a  w niedługim czasie  pozwoli  skutecznie
powalczyć  o awans  do  II  ligi.  Docelowo  chcielibyśmy  wejść  do  I  ligi  –  są  prowadzone
rozmowy z ewentualnymi sponsorami.

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  zwrócił  uwagę  na  koszty  i  wymogi,  jakie  są  związane
z awansem do I ligi i które są coraz bardziej wyśrubowane. Są to już miliony złotych.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  my  chcemy  przede  wszystkim  budować
przestrzeń i możliwości dla rozwoju naszych dzieci.

Sekretarz Mazurskiego Klubu Sportowego Ełk  Artur Iwanowicz – można by połączyć
grupy sportowe w ramach współpracy. Organizować wspólne turnieje dla dzieci i młodzieży
z wykorzystaniem obiektów miejskich. Mogłoby powstać Stowarzyszenie Sportu Ełckiego, co
mogłoby  pomóc  w  pozyskiwaniu  środków  finansowych.  Taka  wzajemna  współpraca
wszystkich dyscyplin sportowych.



Pkt 4. Kalendarz imprez i przedsięwzięć kulturalnych, rekreacyjnych  i turystycznych na
2016 rok (informacja na piśmie). 

Członkowie Komisji zwrócili się z prośbą, by swój kalendarz imprez omówiła Dyrektor
Miejskiej Biblioteki Publicznej.
Dyrektor  Iwona Adeszko powiedziała,  że  jest  to  cały szereg  ciekawych  imprez,  na  które
serdecznie zaprasza w tym roku, będą to m.in:
 konferencja historyczna,
 spotkania autorskie,
 konkurs recytatorski,
 II spotkanie z cyklu „Akademia Zdrowia”,
 spektakl edukacyjny Teatru Maska,
 imieniny patronki biblioteki,
 nocne marki, czyli nocne obserwacje nieba,
 wakacje w bibliotece,
 wystawa fotografii,
 narodowe czytanie – udział w ogólnopolskiej akcji,
 Tydzień Zakazanych Książek,
 wystawa filatelistyczna.
Kalendarz imprez w informacji przekazanej członkom Komisji – w załączeniu do protokołu.
Wywiązała się dyskusja.

Radny Andrzej  Surynt  powiedział,  że  chciałby podziękować na  przeniesienie  imprezy
„Hip-Hop” w inne miejsce, niż plaża miejska.

Radny Dariusz Dracewicz zauważył,  że  przeniesienie  tej  imprezy na teren przy Parku
Naukowo-Technologicznym spowoduje, że ranga tej imprezy spadnie. Festiwal muzyki „Hip-
Hop”  w  naszym  mieście  cieszy  się  dużym  powodzeniem,  stała  się  to  już  impreza
o  randze  krajowej.  Wybrane  nowe  miejsce  jest  znacznie  oddalone  od  centrum  i  może
stanowi, że wyjdzie to „dyskoteka wioskowa” a nie festiwal.

Radny Nikodem Kemicer  –  przeniesienie  tej  imprezy  na  teren  przy  obwodnicy  może
wpłynąć  na  zapewnienie  właściwego  bezpieczeństwa.  Chodzi  o  duży  ruch  i  szybko
poruszające się samochody, co może być zagrożeniem dla młodych ludzi.

Dyrektor MOSiR Konrad Siemienkiewicz – by przenieść festiwal muzyki Hip-Hop poza
miasto  były  naciski  z  różnych środowisk.  Jest  to  specyficzna  muzyka  i  gdziekolwiek nie
zostanie przeniesiona zawsze ktoś straci.
Komisja do tematu wróciła w pkt. Sprawy rożne i wolne wnioski.

Pkt  5 Opinia Komisji do projektów uchwał:
1) Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2015-2027, który obejmuje zmiany:
I. W załączniku nr 1 zmiany w roku 2016 i 2017, w tym:
1. W roku 2016 zwiększa się dochody o kwotę 36 693 zł, w tym:
    - dochody bieżące zwiększa się o kwotę 24 422 zł (różne dochody UM – dział 75023 
§  0970 – 21 902 zł, środki zewnętrzne na program – rozdział 80104 § 2700 – 2 520 zł,), 
    - dochody majątkowe zwiększa się o kwotę 12 271 zł (środki ze sprzedaży samochodu
UM – 30 000 zł - rozdział 75023 § 0870, zmniejszenie środków zewnętrznych na inwestycje
w SP 7 – rozdział 80101 § 6290– 17 729 zł),
2. W roku 2017 zwiększa się dochody majątkowe o kwotę 2 364 000 zł (środki zewnętrzne
na  realizację  projekt: „Poprawa  jakości  środowiska  miejskiego  poprzez  zwiększenie
powierzchni terenów zieleni w mieście Ełk”).
3. Zwiększa się wydatki budżetu w roku 2016 o kwotę 1 194 014 zł, w tym:
- wydatki bieżące zwiększa się o kwotę 204 982 zł (remont budynku przy ul. Sikorskiego 36
–  rozdział  70095  -  200 000  zł,  usługi  remontowe  w UM –  rozdział  75023  –  21 902  zł,
program Erasmus – rozdział 80110 – 2 321 zł, zmniejszenie  pozostałych wydatki oświaty –
19 241 zł),



- wydatki majątkowe zwiększa się o kwotę 989 032 zł (Przebudowa ul. Grodzieńskiej 
– rozdział 60016 – 380 000 zł, Przebudowa ul. Słonecznej – I etap – rozdział 60016 
– 200 000 zł, Budowa windy w budynku SP 7 – rozdział 80101 – 72 271 zł, Budowa małej
architektury przy promenadzie ełckiej – rozdział 90095 – 95 000 zł, zakupy inwestycyjne UM
– rozdział 75023 – 30 000 zł, zakupy inwestycyjne w SP 3 – rozdział – 15 100 zł, zakupy
inwestycyjne w SP 4 – rozdział 80101 – 6 661 zł, Adaptacja budynku Ekoludków – rozdział
85305 – 190 000 zł).
4.  Zwiększa  się  wydatki  majątkowe  w  roku  2017  r.  o  kwotę  200 000  zł  (projekt:
„Przebudowa ul. Słonecznej – I etap”.
5. Zwiększa się przychody budżetu 2016 o kwotę  1 157 321 zł z tytułu wolnych środków.
    Deficyt budżetu wyniesie 4 047 400 zł.
II. W załączniku nr 2 wprowadza się korektę nakładów na przedsięwzięcie realizowane w
roku 2016 i 2017 pn.: „Przebudowa ul. Słonecznej – I etap”. 

2)  Skarbnik  Miasta  Jarosław Wróbel  omówił  następnie  projekt  uchwały w sprawie  zmian
w budżecie Miasta Ełku na 2016 rok  Proponowane zmiany obejmują:
I)  w zakresie  dochodów i  wydatków realizowanych i  nadzorowanych przez  Wydział
Edukacji:
1. Na wniosek Dyrektora Miejskiego Przedszkola Perełka zwiększa się plan dochodów 
i  wydatków  w  rozdziale  80104  w  następującym  zakresie:  dochody  +  2.520  zł;  wydatki
+ 5.040 zł.
Miejskie  Przedszkole  Perełka  przystąpiło  do  ogólnopolskiego  programu  pt.  „Akademia
chóralna”,  którego celem jest  rozwój chórów dziecięcych  i  młodzieżowych  oraz edukacja
muzyczna. Narodowe Forum Muzyki we Wrocławiu finansuje 50% kosztów wynagrodzenia
dyrygenta  –  drugie  50%  pokrywa  beneficjent.  Zabezpieczenie  zwiększonych  wydatków
proponuje się pokryć ze środków na zakup usług z rozdziału 80195- pozostała działalność
oświaty.
2. Na wniosek Dyrektora  Miejskiego Przedszkola „Słoneczna Ósemka” zwiększa się plan
wydatków  w rozdziale  80104  o  kwotę  ogółem 29.122  zł  w  celu  sfinansowania  wypłaty
świadczeń związanych ze śmiercią pracownika. Pokrycie zwiększonych wydatków proponuje
się  pokryć  ze  środków  na  zakup  usług  remontowych  z  rozdziału  80195  –  pozostała
działalność oświaty. 
3. Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3 zwiększa się plan wydatków w rozdziale
80148 o kwotę 15.100 zł  w celu zakupu pieca konwekcyjnego do kuchni  szkolnej (nowy
paragraf  zakupów  inwestycyjnych).  Szkoła  posiada  jeden  piekarnik  na  90  porcji,  który
użytkowany jest już 10 lat, często ulega awariom a jego naprawa jest kosztowna. Pokrycie
zwiększonych wydatków proponuje się pokryć ze środków na zakup usług remontowych 
z rozdziału 80195 – pozostała działalność oświaty.
4. Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 w rozdziale 80101 zmniejsza się plan
wydatków  w  paragrafie  zakupu  energii,  zwiększając  plan  wydatków  nowoutworzonego
paragrafu wydatków na zakupy inwestycyjne o kwotę 6.661 zł. Szkoła zgłasza pilną potrzebę
zakupu nowej pompy ciepła i modułu komunikacyjnego. W lutym doszło do awarii pompy,
skutki  nie  były  odczuwalne  ponieważ  Spółdzielnia  Mieszkaniowa  „Świt”  wypożyczyła
własną pompę na czas pozyskania przez szkołę nowego urządzenia.
5. Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 5 przenosi się pomiędzy rozdziałami 80101
i 80149 kwotę ogółem 13.585 zł. Przyjęcie do zerówki ucznia posiadającego orzeczenie 
o potrzebie kształcenia specjalnego skutkujące potrzebą zatrudnienia asystenta nauczyciela 
co z kolei przedkłada się na wydatki, które muszą być odpowiednio zakwalifikowane 
i  umieszczone  w  planie  finansowym  na  2016  rok.  Przeniesienie  wydatków  pomiędzy
rozdziałami dotyczy wynagrodzeń i pochodnych od wynagrodzeń oraz odpisu na ZFŚS.
6. Na wniosek  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Samorządowych  do planu wydatków dodaje  się
nowy  rozdział  85156-  składki  na  ubezpieczenia  zdrowotne  oraz  świadczenia  dla  osób
nieobjętych obowiązkiem ubezpieczenia zdrowotnego i paragraf 4130-składki 
na ubezpieczenia zdrowotne. W szkole uczy się uczennica, która nie posiada ubezpieczenia



zdrowotnego za którą szkoła zobowiązana jest  opłacać  składki  zdrowotne.  Uczennica  jest
pełnoletnia,  opuściła rodzinę zastępczą,  nie ma rodziny,  która byłaby zobowiązana zgłosić
uczennicę do ubezpieczeń zdrowotnych. Zwiększenie wydatków o kwotę 375 zł w nowym
rozdziale,  zmniejszenie  wydatków  w  rozdziale  80101  w  paragrafie  4110-ubezpieczenia
społeczne o kwotę 375 zł. 
7. Na wniosek Dyrektora Gimnazjum nr 2 w Ełku zwiększa się plan wydatków w rozdziale
80110 o kwotę ogółem 10.891 zł. W tym: 
 Zwiększenie  wydatków  w  paragrafie  zakup  usług  remontowych  o  kwotę  8.570  zł

podyktowane  jest  koniecznością  wykonania  remontu  Sali  gimnastycznej  –  wymiana
stolarki  okiennej  w  pomieszczeniach  szatni  i  magazynku  oraz  likwidacja  otworów
okiennych. Ze względu na zacieki powstające po opadach deszczu remont jest jedną 
z pilniejszych potrzeb szkoły. Zwiększenie wydatków na remont proponuje się pokryć 
z zakupu usług remontowych z rozdziału 80195- pozostała działalność oświaty. 

 Zwiększenie wydatków o kwotę 2.321 zł  dotyczy realizacji  programu Erasmus+,  który
realizowany jest przez szkołę w latach 2015 i 2016. W roku 2015 zaoszczędzono 
na  wydatkach  kwotę  2.321  zł,  którą  szkoła  chce  wykorzystać  w  2016  roku,  w  celu
prawidłowego  wykonania  i  rozliczenia  programu  bez  konieczności  zwracania
niewykorzystanych  środków.  Zabezpieczenie  zwiększonych  wydatków  proponuje  się
pokryć z wolnych środków w lat ubiegłych.

8. Gmina Miasto Ełk przystępując do realizacji  Resortowego programu rozwoju instytucji
opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 „Maluch” – edycja 2016, zobowiązana jest wykazać
wkład  własny  w  wysokości  20%  wydatków  ujętych  w  ofercie  złożonej  do  programu.
Kosztorys  prac  inwestorskich  obejmuje  roboty  budowlane  i  remontowe  adaptujące
pomieszczenia  w  budynku  Żłobka  przy  ul.  Pięknej  20  dla  nowej  grupy  żłobkowej.
Zwiększenie  wydatków  o  kwotę  190.000  zł  w  celu  zabezpieczenia  wkładu  własnego
proponuje się pokryć z wolnych środków z lat ubiegłych.
9. W  Dochodach  gromadzonych  na  wydzielonych  rachunkach  oraz  wydatkach  nimi
finansowanych w 2016 roku zmiany w zakresie:
- Rozdział 80101 – w Szkole Podstawowej nr 4 – zwiększa się dochody i wydatki o kwotę
413 zł z tytułu zwiększonych wpływów z usług z przeznaczeniem na zakup żywności.
- Rozdział 80110 – w Gimnazjum nr 1 – zwiększa się plan dochodów i wydatków o kwotę
18.000  zł  z  tytułu  zwiększonych  wpływów  z  usług  oraz  otrzymania  darowizn  w postaci
pieniężnej  z  przeznaczeniem  na  zakup  materiałów  i  wyposażenia  oraz  zakup  usług
pozostałych. 
II)  w  zakresie  dochodów  i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Zespół
Inwestycji:
1. „Przebudowa ul. Grodzieńskiej” dział 600, rozdział 60016 § 6050 
Wprowadzenie do budżetu Miasta nowego zadania na 2016 rok i przeznaczenie na ten cel
kwoty 380 000 PLN. W ramach zadania zakończone zostaną prace związane z przebudową 
ul. Grodzieńskiej i Wileńskiej. Przebudową objęty zostanie odcinek ul. Grodzieńskiej 
od ul. Wileńskiej do budynku przy ul. Grodzieńskiej 2. Wykonanie tego odcinka rozwiąże
problem odprowadzenia wód opadowych z tego rejonu.
2. „Przebudowa ul. Słonecznej – I etap” dział 600, rozdział 60016 § 6050 
Zwiększenie wydatków ze środków własnych w roku 2016 o kwotę 200 000 PLN i w roku
2017 o kwotę 200 000 PLN w związku z ustaleniem wartości planowanego zakresu robót.
3.  „Budowa windy w budynku SP 7 z Oddziałami Integracyjnymi” dział 801, rozdział

80101, § 6050 
Zmiana  tytułu  inwestycyjnego  z  „Budowa  windy  w  budynku  SP  7  z  Oddziałami
Integracyjnymi”  na „Budowa  windy  z  przebudową  podjazdu  dla  osób
niepełnosprawnych w budynku SP 7 z Oddziałami Integracyjnymi”. 
W  związku  z  koniecznością  przebudowy  podjazdu  dla  osób  niepełnosprawnych  oraz  ze
zmianą proporcji dofinansowania inwestycji zwiększa się wydatki ze środków własnych 
o kwotę 90 000 PLN z jednoczesnym zmniejszeniem dofinansowania o kwotę 17 729 PLN. 



4. „Budowa małej architektury przy promenadzie ełckiej” dział 900, rozdział 90095, 
§ 6050 
Wprowadzenie do budżetu Miasta nowego zadania na 2016 rok i przeznaczenie na ten cel
kwoty 95 000 PLN. W ramach zadania na promenadzie ełckiej  zostaną ustawione rzeźby
terenowe. 
Finansowe zwiększenie  wydatków w roku 2016  i  2017  proponuje  się  pokryć  z  wolnych
środków.
III) w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział
Organizacyjny:
Wprowadza się do budżetu kwoty po stronie dochodów i wydatków:
1) 21 902 zł z tytułu przyznanego przez firmę ubezpieczeniową odszkodowania 
za uszkodzone elementy Zintegrowanego Systemu Bezpieczeństwa Miasta Ełku (trzy kamer
monitoringu i hotspot), w dziale 750 rozdział 75023 - po stronie dochodów § 0870 – wpływy
ze  sprzedaży  składników  majątkowych,  po  stronie  wydatków  §  4270  -  Zakup  usług
remontowych.
2) 30 000 zł - kwoty planowanej do uzyskania ze sprzedaży w drodze przetargu samochodu
służbowego Skoda Superb, w dziale 750 rozdział 75023 - po stronie dochodów § 0970 
– wpływy z różnych dochodów, po stronie wydatków § 6060 - zakupy inwestycyjne jednostek
budżetowych.
IV)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział  Mienia
Komunalnego:
Zwiększenie wydatków budżetowych – dział 700 rozdział 70095 § 4270 o kwotę 200 000 zł 
z wolnych środków.
Wydatek dotyczy budynku przy ulicy Sikorskiego 36 o 11 lokalach socjalnych, który 
nie  posiada  wewnątrz  budynku  instalacji  wod-kan.  Zgodnie  z  opracowanym  projektem
technicznym  należałoby  wykonać  do  budynku  przyłącze  i  instalację  wodno-kanalizacyną
wewnętrzną oraz wydzielić wewnątrz lokali pomieszczenia na toalety. 
V) w zakresie pozostałych zmian:
Zwiększa się deficyt budżetu o kwotę 1 157 321 zł, zwiększa się przychody z tytułu 
wolnych środków o kwotę 1 157 321 zł. 
Wywiązała się dyskusja.

Radny  Tomasz  Dawidoswki  –  mała  architektura  na  promenadzie  i  rzeźby  terenowe.
Prośba   o przybliżenie tematu.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – będzie to architektura użytkowa. Proponowane
rzeźby,  to  łosie  „wychodzące”  z  jeziora  wykonane  z  betonu  strukturalnego  łączonego
z drewnem (siedziska).  

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 9 radnych.
Członkowie  Komisji  w głosowaniu  jawnym;  9  głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali
pozytywnie projekt uchwały   w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej miasta
Ełku na lata 2016-2027.
Następnie  członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  9  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie Miasta Ełku na 2016
rok.
3) Nie opiniowano innych projektów uchwał  z porządku sesji Rady Miasta zaplanowanej na
dzień 22 marca 2016 r. 

Pkt  6 Sprawozdanie z pracy Komisji za 2015 rok.
Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  powiedział,  że  wszyscy  członkowie  Komisji

otrzymali sprawozdanie z pracy Komisji za 2015 rok – czy są jakieś uwagi?
Nie  zgłoszono  uwag  i  Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  stwierdził,że  sprawozdanie
zostało przyjęte bez uwag, poprzez aklamację.



Pkt  7 Sprawy różne i wolne wnioski.
Podjęto dalszą dyskusję na temat Festiwalu Kultury Hip-Hop. 
Radny Dariusz Dracewicz – prośba do Pana Prezydenta, by jeszcze raz przemyśleć sprawę

przeniesienia   koncertu  muzyki  Hip-Hop.  Proponowane  miejsce  przy  Parku  Naukowo-
Technologicznym nie jest dobre.

Radna  Dorota  Kruszewska  –  czy  są  jakieś  możliwości  techniczne,  jeśli  chodzi
o  ustawienie  sceny  przy  plaży  miejskiej  tak,  by  ten  głośny  dźwięk  nie  przeszkadzał
mieszkańcom miasta?

Radny Ireneusz Dzienisiewicz – jest pusta przestrzeń jeziora i ten dźwięk niesie. Nie ma
gwarancji, że dana impreza będzie bezkolizyjna. To zależy od wielu czynników; wilgotności,
temperatury powietrza, kierunku wiatru itp.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – to co wpłynęło na zmianę miejsca tej imprezy,
to  protesty  mieszkańców,  czas  trwania  do  2-3  w  nocy.  Jeśli  chodzi  o  rozchodzenie  się
dźwięku,  to  na  pewno  można  poprawić.  Można  spróbować  w  tej  nowej  przestrzeni,  by
sprawdzić, jak ta impreza tam wyjdzie.

Radny Tomasz Przekop – należy zwrócić uwagę na incydenty podczas tego festiwalu.
Chodzi głównie o młodzież pijącą alkohol. Takie incydenty dotyczące pijanej czy będącej pod
wpływem narkotyków młodzieży nie powinny być widoczne na promenadzie nad jeziorem
i w centrum miasta.  Nie powinno być  liberalnego podejścia do młodzieży pijącej  alkohol
w miejscach publicznych.

Radny Dariusz Dracewicz – musi się tutaj bardziej zaangażować Straż Miejska.
Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  można  by  pomyśleć  nad  zorganizowaniem

transportu do miasta podczas koncertu Hip-Hop.

Radny Nikodem Kemicer poruszył sprawę aplikacji na smartfony – chodzi o przewodnik
turystyczny. Czy jest taka możliwość, by promować tą aplikację? Jest ona bardzo pomocna.
Można poinformować różnymi kanałami: internet, prasa, radio, że taka aplikacja istnieje.

Radny Tomasz Dawidowski – czy już mamy dane odnośnie dzieci 6-letnich, ile z nich
pozostanie w przedszkolach a ile pójdzie do szkoły?

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artu  Urbański  zbieramy jeszcze  te  dane.  Ale  z  tego  co  nam
przekazano,  to około 350 sześciolatków pozostanie  w przedszkolach.  Są to miejsca,  które
miały  być  przeznaczone  dla  dzieci  trzyletnich  w  przedszkolach  miejskich.  Mamy
przygotowana ofertę i będziemy mieli jeszcze około 200 miejsc dla 3-latków.
Jeśli  chodzi  o  szkoły  będziemy mieli  10  klas  pierwszych,  nie  będzie  zatem w tym roku
problemu z nauczycielami nauczania początkowego.

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za
udział i zamknął posiedzenie Komisji o godz. 15.25.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
  Przewodniczący Komisji

Małgorzata Stachowiak           
   Andrzej Koc


